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Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Rady školy pri OA Poprad konaného dňa 3. októbra 2022 o 16.00 h  
v učebni II. A triedy na 1. poschodí 

 
 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

Program: 1. Otvorenie. 
  2. Kontrola uznesení. 

3. Prerokovanie „Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 
a podmienkach školy za školský rok 2021/2022“. 

  4. Informácie o školských vzdelávacích programoch na školský rok 2022/2023. 
  5. Doplnenie Školského poriadku OA Poprad na školský rok 2022/2023. 
  6. Podnety zamestnancov, rodičov a žiakov. 
  7. Rôzne. 
  8. Návrh na uznesenie. 
  9. Záver. 
 

1. Ing. Tatiana Marečáková privítala prítomných.  
 

 2. Uznesenia z ostatného zasadnutia rady školy boli splnené. 
 

3. Zástupkyňa školy Ing. Zavacká oboznámila prítomných s obsahom „Správy 
o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 
2021/2022“.  Informovala o obsahu jednotlivých častí správy, dosiahnutých 
študijných výsledkoch, aktivitách žiakov školy, klasifikačnej stupnici na hodnotenie 
a klasifikáciu žiakov. Oznámila, že iba 5 absolventov po skončení školy sa prihlásilo na 
úrad práce, vyše 70 % žiakov začalo študovať na vysokých školách. Riaditeľka školy 
oznámila, že správa zodpovedá legislatíve a odporúča zaslať ju zriaďovateľovi na 
vyjadrenie. Rada školy vyjadrila súhlasné stanovisko zo zaslaním správy 
zriaďovateľovi. 
 
4. Škola má študijné odbory obchodná akadémia a služby v cestovnom ruchu a teda 2 
školské vzdelávacie programy s názvom Moderná obchodná akadémia pre študijný 
odbor 6317 M obchodná akadémia a Služby a podnikanie v cestovnom ruchu pre 
študijný odbor 6355 M služby v cestovnom ruchu. Podrobnejšie prítomných o ŠkVP 
informovala zástupkyňa školy pre odborné predmety. 

 
5. Riaditeľka školy oboznámila radu školy s doplnením vnútorného poriadku školy, čo 
bolo prerokované aj so študentským parlamentom. Podrobnejšie je rozpísaný systém 
ospravedlňovania žiakov rodičmi, ako aj spôsob klasifikácie a hodnotenia žiakov 
v súlade s klasifikačnou stupnicou školy. Rada školy vyjadrila súhlasné stanovisko 
s doplnením Školského poriadku OA Poprad. 

 
 6. Zo strany zamestnancov, rodičov a žiakov neboli podnety na riešenie.  
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7.  V rôznom sa PaedDr. Bujňáková pýtala, či je v školskom poriadku ošetrená aj 
kyberšikana. Riaditeľka školy uviedla, že okrem školského poriadku sú opatrenia na 
zamedzenie šikanovania v škole uvedené aj v Príkaznom liste k prevencii a riešeniu 
šikanovania v škole. 
Riaditeľka školy informovala prítomných aj o opatreniach na úsporu plynu 
a elektrickej energie z dôvodu energetickej krízy, na čo vypracovala Opatrenia na 
riešenie energetickej krízy v OA Poprad. Zálohové platby na spotrebu plynu stúpli 
z 500,- €/mesiac na 2 500,- €/mesiac. 

 
 8. UZNESENIE z rokovania Rady školy pri Obchodnej akadémii v Poprade 
 
 Rada školy pri OA Poprad prerokovala: 
 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti školy a jej výsledkoch a podmienkach za 
školský rok 2021/2022 

 
1. Rada školy vyjadruje podporné stanovisko členov rady bez pripomienok a 

odporúča riaditeľke školy zaslať „Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 
výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 2021/2022“ zriaďovateľovi školy. 
Hlasovania sa zúčastnilo 8 členov rady školy. Rada školy bola uznášaniaschopná. 

 
Návrh doplnenia Školského poriadku Obchodnej akadémie Poprad 
 
2.   Rada školy vyjadruje súhlasné stanovisko s doplnením a úplným znením Školského                 
poriadku na školský rok 2022/2023 v Obchodnej akadémii Poprad bez pripomienok. 

 
3. Rada školy berie na vedomie informácie o školských vzdelávacích programoch 
v Obchodnej akadémii Poprad na školský rok 2022/2023. 

 
 

 
Poprad 4. októbra 2022 
 
 
Zapísala: Marečáková 
    
 
        Ing. Tatiana Marečáková, v. r. 
         predsedníčka RŠ 


